
Мато Фрањичевић 

1. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ - “Због актуелне ситуације, 

односно неслужбених информација да је поново, други пут, заустављена 

реализација пројекта дигитализације у БиХ, присиљен сам да поновим 

иницијативу, те тражим да Савјет министара БиХ достави Парламентарној 

скупштини БиХ цјеловиту информацију о процесу дигитализације у Босни и 

Херцеговини (историјат, актуелна ситуација, рокови и перспективе).”  

2. Питање постављено Министарству комуникација и транспорта БиХ – “Због чега 

нису успостављена три продукцијска центра предвиђена Законом о Јавном РТВ 

систему БиХ, конкретно његовим чл. 12. и 29?” 

3. Питања постављена Федералном министарству енергетике, рударства и 

индустрије – “Тражим да ми доставе одговоре на сљедећа питања: 

1) Колико је радника примљено у Јавном предузећу Електропривреда ХЗ Херцег 

Босне у мандату актуелне управе, и то: 

a)  у стални радни однос и  

б)   на уговор о дјелу, односно на привремене и повремене послове? 

    2)  Каква је била процедура њиховог пријема (са јавним конкурсом или без 

конкурса)? 

    3)  Какви су резултати пословања овог предузећа у протеклој години?” 
 


